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Verslag van het Koepeloverleg ONG, VvBL, OVS en gemeente De Fryske Marren  
 
Datum : 26 januari 2022 
Tijdstip : 16:00 uur 
   
Aanwezig : Tjitze Bouma namens Ondernemersnetwerk Gaasterland (ONG,)  

Jos Jellesma en Agnes Daan namens Vereniging van Bedrijven Lemmer e.o.(VvBL) 
Jan Bijlholt en Grietje vd Reijnst namens Ondernemers Vereniging Skarsterlân (OVS)  , 
Lourens Bergsma en Dick Schuurman namens gemeente De Fryske Marren 
 
Afwezig Frans Veltman en Marco Keyzer  

 

1. Opening 

Lourens opent de vergadering en heet iedereen en in het bijzonder Grietje welkom. 

 

2. Verslag 15 september 2021 

Het verslag wordt vastgesteld met onderstaande aanvulling. 
Punt 6. Afgesproken wordt dat als de enquête er weer is de gemeente dan een actieve benadering 
tot  de betrokkenen zal zoeken zodat de deelnemers ook aan de enquête deel kunnen nemen. 

  

3. Covid-19 

Gister is er weer een persconferentie geweest.  
Voor heel veel sectoren is er een verruiming geweest. We hopen dat dit voor een langere periode 
geldt en mogelijk nog meer mogelijkheden toegestaan gaan worden. In sectoren die door de 
maatregelen erg geraakt zijn wordt het voor een aantal ondernemers wel penibel. 
 
Wat moeten/kunnen we doen voor het herstel, verbetering en het perspectief voor de lange 
termijn na de coronacrisis op het gebied van de economie? 
Wat is bijv. de impact op de grotere winkelcentra? Hier zijn op dit moment geen concrete 
oplossingen voor, wel goed om hier over te blijven nadenken. 
 
In Joure zien we de ontwikkeling dat er steeds meer winkels in de Midstraat worden omgeturnd tot 
een woonbestemming.  

 

4. Wat speelt er binnen de ondernemersverenigingen 

▪ Wat speelt er binnen (de besturen) van de ondernemersverenigingen 
ONG 
Eerste kwartaal de evenementen op de rit. Kan nu gelukkig weer fysiek. Het ledental is afgelopen 
jaar toegenomen. Eerste bijeenkomst is de ALV met een verlate nieuwjaarsborrel in februari. De 
ONG blijft actief. 
 
VvBL 
Heeft de nieuwjaarsreceptie moeten afzetten. Op 11 februari staat er een vrijdagmiddagborrel op 
het programma. Ook de VvBL wil de komende tijd weer de nodige activiteiten organiseren. 
 
OVS 
Jan staat nog even stil bij het overlijden van oud voorzitter Johan Postma.  
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De OVS heeft in oktober toen het nog kon twee geslaagde fysieke activiteiten georganiseerd. De 
belangstelling om een “smûk oerke” op locatie te organiseren is nog niet groot. Men wacht nog 
even de versoepelingen/ontwikkelingen af.  
 
Wat is de stavaza m.b.t. het gezamenlijke evenement? Goed om een schaduwprogramma te 
hebben zodat iedereen hier rekening mee kan houden. Jan zal hier mee aan de slag. 

 

5. De Fryske Marren  

▪ Programma R & T 
Op 13 januari is de nieuwe visie ter inzage gelegd. Opmerkingen over het ontwerp-beleidskader? 
Reageer dan uiterlijk 13 februari 2022. Het plan staat op de website en is middels onderstaande 
link te downloaden.  
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2021-473482.html 
 

• Regionale afspraak bedrijventerreinen 
Voor de ontwikkeling van onze bedrijventerreinen dienen wij afspraken te maken met 
buurgemeenten en de provincie. Op dit moment ligt ons concept klaar en dat ligt nu bij de 
provincie. 
 

• Glasvezel 
Op dit moment zijn er in Lemsterland en Gaasterlân twee partijen op de markt om glasvezel aan te 
leggen. De gemeente speelt hier verder geen rol in.  
 

• Sociaal economisch beleid 
Staat al een tijdje op de agenda. De eerste afspraak is met E&E advies gemaakt. De eerste stap zal 
zijn de evaluatie van het huidige beleid. Hierbij zullen jullie worden betrokken. 

 

• Bedrijventerreinen 
We hebben bijna geen grond meer beschikbaar. Alleen op bedrijvenpark Woudfennen zijn nog wat 
grotere kavels te koop. De Windgroep heeft op Lemsterpark ook nog een paar hoekjes liggen. 

 

6.Uit de regio  

• Woningnood in De Fryske Marren 
Wat is er mogelijk om van de nood een kans voor de regio te maken. 
De woningnood is geen nieuw fenomeen maar in hoeverre kunnen wij als DFM hier op inspelen om 
met name jongeren te kunnen binden aan onze regio. Het ideaalbeeld is dat er initiatieven van uit 
de dorpskernen komen.  
Een normaal “bouwplanproces” duurt redelijk lang. Is er een mogelijkheid om dit proces te 
versnellen?  Als bestemmingsplan moet worden gewijzigd werkt dit flink vertragend. 
Kunnen recreatie woningen ook worden omgezet naar permanente bewoning? Dat willen we juist 
voorkomen. Dit heeft te maken met de opbrengsten uit recreatie en toerisme. 
Vanuit Den Haag wordt er gewerkt om de processen te versnellen, en dan met name aan de 
voorkant. 
We komen binnenkort met een dashboard waar een actuele stand van zaken van de woningbouw 
in De Fryske Marren te zien zal zijn. 

 

 

7. Nieuwe vergaderdatum 

Maandag 25 april (zingen voor Jan) om 16 uur.  

 

8. Sluiting 

De voorzitter sluit om 17.30 uur de vergadering. 

 

https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2021-473482.html

